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Radnice chce z náměstí vytlačit nejen auta, ale také autobusy
V tomhle jsem ale dost pesimista,“ dodal nádraží u železničního přejezdu. Volná plocha     Podstatně méně parkujících aut a odklonění 
místostarosta Lekner. Parkování na náměstí tam je, navíc by to bylo vhodné místo              autobusové dopravy mimo centrální zástavbu 
by v budoucnu mělo podléhat určitému řádu. i vzhledem k nedalekému vlakovému města. Takové jsou plány radnice na zklidnění 
Zaparkovat zde by řidiči mohli jen  n ád ra ží ,“  p ři po m ně l  b en ešovský starosta.     automobilového provozu na historickém 
na vyhrazených místech, vrchní část náměstí K menšímu odklonu autobusů z náměstí      náměstí v Benešově nad Ploučnicí.
by měla zůstat zcela volná. „Nyní je již došlo. Řidičům, kteří mají mezi odjezdy „V první řadě chceme dosáhnout toho,       
parkování chaotické, nebezpečné a velmi delší časovou prodlevu, byla v Nádražní ulici aby se motoristé naučili parkovat svá auta     
narušuje historický ráz náměstí,“ doplnil vyhrazena 3 parkovací místa. „Naším cílem na vymezené ploše nedaleko náměstí. Tam     
starosta Vrbický.   je, aby se náměstí stalo z konečné stanice       v minulosti došlo k vybudování odstavného 
   Radnice chce z historického středu vytlačit a točny autobusů jen stanicí průjezdní,“ parkoviště. Nebyla to zrovna levná investice, 
nejen parkující auta, ale i autobusy.  u za vř el .            ale je prakticky bez užitku. To hodláme 
Na náměstí zajíždějí všechny  spoje a mnohé                                                           (pes, ah)změnit,“ uvedl benešovský místostarosta 
autobusy tam také delší dobu parkují.  „Už při Radek Lekner.
budování obchvatu města se počítalo                 Vedení města teď posuzuje několik variant, 
s vybudováním jakéhosi autobusového jak přimět motoristy k účelnému využívání 

parkoviště. To se v minulosti nepodařilo 
řádně zabezpečit, došlo tam i k vykradení 
několika automobilů a další motoristé           
se začali obávat, aby je nepotkal stejný osud. 
Proto svá auta raději odstaví na náměstí. Tam 
mají větší pocit jistoty, že jim auto nikdo 
neukradne nebo nevykrade.
   „Jednou z uvažovaných možností je 
vybudován í  kamerového  sys t ému ,           
který by dokázal parkoviště v nočních 
hodinách ohlídat a v průběhu dne by se o jeho 
chod mohla starat naše provozovna služeb,“ 
přiblížil jednu z variant řešení stávajícího 
problému benešovský starosta Karel Vrbický. 
Podle dalších návrhů by bylo nejbezpečnější 
celou plochu zajistit oplocením.
   „Padl i návrh na vybudování parkovacích 
automatů na náměstí, kde by byly poplatky       
za stání podstatně vyšší, takže by to řidiče 
přinutilo s auty zajíždět na parkoviště.           

   Možná právě takto si benešovští radní 
představují parkování na náměstí. Jeho 
vrchní část by měla zůstat zcela volná. 
Parkovat by zde neměla ani auta úředníků 
městského úřadu. Tento letecký snímek pořídil                
v listopadu 2005 Ing. Jan Giurg.

   Radnice by v nejbližší době chtěla začít 
využívat moderní způsob, kterým by 
informovala své občany o dění ve městě         
a v případě krizové situace je upozornila      
na hrozící nebezpečí. Městský rozhlas,     
který k tomuto účelu používala doposud,      
už pomalu dosluhuje a jeho obnova by          
pro městskou kasu byla velkým výdajem. 
„Rozhodli jsme se, že využijeme služeb 
takzvaného SMS infokanálu, prozatím         
ve zkušebním pilotním režimu“ vysvětluje 
místostarosta Radek Lekner. Infokanál 
funguje na principu rozesílání krátkých 
textových zpráv. 
    Proti rozhlasu stojí argument, že nedosáhne 
do všech částí města a kvalita hlášení není 
ideální. Infokanál je výhodný především        
v tom, že k informaci se lidé dostanou vždy     
a to třeba i v době, když jsou mimo město. 
„Mobilním telefonem dnes disponuje téměř 
každá rodina a bylo by škoda toho nevyužít,“ 
říká Lekner. Novinky z městského úřadu 
může dostávat každý, kdo se do infokanálu 
zaregistruje. Informační SMS zprávy budou 
na mobilní telefony chodit zcela zdarma. 
Jedinou investicí bude zaregistrování            
či odhlášení se ze systému. (ah)
Jak se zaregistrovat?           Více na straně 2… 

- snadná registrace pomocí jedné 

SMS 
- příjem zpráv je zdarma
- zlepšení informovanosti občanů
- krizová komunikace
- informace z MěÚ
- pozvánky na akce
- funguje pro zákazníky všech tří 

českých operátorů

SMS Infokanál ve zkratce

Městský rozhlas dosluhuje
- nahradí ho SMS zprávy?

Městem prošel masopustní průvod
   Nevěsta s ženichem, strážníci, smrtka, průvod. Postarala se o něj základní škola        
babička, hospodský, Červená Karkulka, pirát, a hlavními aktéry byli žáci 1. stupně společně 
kůň,… Tyto a spousty dalších postav měl s „deváťáky“ a některými pedagogy.   
možnost Benešov nad Ploučnicí vidět v pátek 
16. února, kdy městem prošel masopustní       Pokračování na str. 3...



str. 2

Většina pejskařů hovínka neuklízí
nad oblastí sídliště nyní budou držet strážníci Hovínka, hovínka, hovínka,… Tak právě tato 
městské policie. Sídliště hodlají kontrolovat slova a mnohdy i v dalších a mnohem 
několikrát denně a pejskaři pozor! Začnou sice  barvitějších variantách v poslední době stále 
s domluvou, ale pokud by na neposlušného více slýchají městští úředníci při komunikaci      
majitele psa narazili v budoucnu ještě jednou, s benešovskými občany. „Stížností na hory 
nebudou se rozpakovat vypsat blokovou psích exkrementů a nezodpovědné pejskaře      
pokutu. v poslední době opravdu přibylo,“ potvrzuje 

starosta města Karel Vrbický. Tento problém je Za poplatky  50 pytlíků
nutné řešit a radnice se jím již začala Dalším možným a zajímavým řešením je nápad, 
intenzivněji zabývat.  který by mohl pejskaře ke sbírání hovínek 

Problém celého města motivovat. „Až půjde každý z nich zaplatit       
za svého psa roční poplatek, mohl by dostat     Nejproblematičtějším místem se zdá být 
50 pytlíků na úklid psích exkrementů. Pejskař sídliště. „Tím ale rozhodně nekončíme. Plná 
by tak věděl, že peníze, které za svého psa psích exkrementů je snad každý den ulice 
zaplatí, nepůjdou jen tak do městského K r á t k á  a  v e l k ý  n e p o ř á d e k  n a j d e t e                        
rozpočtu, ale v této formě se mu vlastně vrátí i na Sokolském vrchu. Ulice vedoucí od bývalé 
zpět,“ vysvětluje Vrbický. traktorky a přes lávku k nádraží může s těmito 

aglomeracemi také s přehledem soupeřit,“ Vysavač je celkem drahý
posteskl si starosta. Situace na sídlišti ale trápí Zvýšení ročního poplatku za psa a nákup 
občany nejvíce. I přesto, že zde mají pejskaři   speciálního vysavače na sběr psích výkalů.      
pro venčení svých miláčků vyhrazenou plochu  To by podle místostarosty Radka Leknera mohla 
a na zákaz venčení na jiných místech                 být nejzazší možnost, jak s nepříjemným 
je upozorňují cedule, psích exkrementů            problémem nepoučitelných pejskařů zatočit. 
je na chodnících, záhonech, dětských hřištích    Pořizovací cena takového zařízení se však 
a jiných místech stále dost. „Lidé přece se svými pohybuje kolem 70 tisíc korun. „Řešení je        
psy nemusí chodit jen na vyhrazené to zajímavé, ale spíše bychom chtěli docílit 
prostranství. Klidně ať je venčí i na jiných toho, aby se při úklidu angažovali samotní 
místech, ale ať si po nich uklidí. Neříkejte mi,   pejskaři,“ doplňuje místostarosta.
že je takový problém sebrat hovínko do pytlíku   Zásobníky zejí prázdnotou
a vyhodit ho do popelnice,“ vysvětluje Kateřina Nabízí se i eventualita, která ve městě před 
Sukovatá, obyvatelka benešovského sídliště. časem už fungovala. Tou jsou koše se zásobníky 

na sáčky. Několik takových je po městě 
rozmístěno, zejí však prázdnotou. „Pokud 
bychom je vybavili, obávám se toho, že by tím 
na mnoha místech vznikl další nepořádek. Jakou 
variantu nakonec odsouhlasíme, musíme dobře 
promyslet. Prozatím doufám, že nám                 
s neposlušnými pejskaři pomůže městská 
policie,“ uzavírá starosta.       (ah)

Strážníci pejskaře ohlídají
Jak tedy situaci řešit? Město zvažuje několik 
variant. První z nich je možný postih pejskařů. 
„Za znečišťování veřejného prostranství může 
majitel psa dostat pokutu až do výše 2000 korun. 
Do takových extrému ale jít nechceme. Chtěli 
bychom, aby se lidé naučili po psech uklízet 
sami,“ říká starosta Vrbický. Zvýšený dohled 

�   TJ Benar nejspíš čeká přejmenování. 
Stávající označení místního sportovního 
klubu ztratilo krachem společnosti          
na významu. A jak by se měl nový klub 
jmenovat? Z tělovýchovné jednoty padl 
návrh přejmenovat TJ Benar na Městský 
Sportovní Klub Benešov nad Ploučnicí. 
Důvod je jednoduchý. Právě město je totiž 
hlavním partnerem a sponzorem 
sportovců v obci. Radnice by měla 
postupně převzít majetek tělovýchovné 
j e d n o t y ,  z a č í t  h o  s p r a v o v a t                         
a modernizovat.   

�   Antukové hřiště na sídlišti se během 
letošní zimy dočkalo zasíťování. 
Důvodem k tomuto kroku byla především 
bezpečnost. Během jara se dočká 
kosmetické úpravy také hřiště u hřbitova    
- bude doplněna postranní síť k hřbitovní 
zdi. Děti se navíc mohou těšit na umístění 
2 nových atrakcí - streetballových košů.        

�   Většina bytů bývalého učiliště je již 
smluvně obsazena, zbývá posledních        
5 volných bytů. Jedním z nájemníků bude     
i město - chtělo by část prostor využít     
pro vybudování klubu seniorů a fitcentra, 
nad jídelnou by mělo vzniknout            
tzv. seniorské bydlení.  

�    Vedení město doladilo návrh rozpočtu 
na rok 2007, který by měl být schválen    
na březnovém zasedání městského 
zastupitelstva. Občané mají možnost se     
s návrhem seznámit na vývěsce městského 
úřadu.

�    Služby města zahájily jarní úklid 
města, při němž jim pomáhá i speciální 
nástavba na vozidle Multicar. Díky 
příznivému počasí již byly vyčištěny 
zámecké příkopy a valy a kamenná zeď 
pod Táborským vrchem. Náletů a smetí 
bude zbavena také spojka mezi školním 
hřištěm a Cihelní ulicí.

�   Uvolněný byt v domě s pečovatelskou 
službou byl vymalován a připraven       
pro novou nájemnici, kterou vybrala 
bytová komise. Žádost měla celých 10 let.          

         (ah, rl)

Krátce z Benešova nad Ploučnicí

    Benešovská radnice zavádí nový moderní z radnice dostanete přímo do mobilu, zprávy vás 
způsob informování občanů, který by měl na rozdíl od městského rozhlasu dostihnou         
doplnit současné použití městského rozhlasu. i v případě, že budete mimo Benešov.
Nová služba nazvaná SMS InfoKanál umožní    Při využití služby se počítá i s možností 
občanům příjem informací v podobě krátkých rozesílání pozvánek na kulturní, společenské     
textových zpráv (SMS) na jejich mobilní a sportovní akce, v rámci pilotního provozu 
telefony. bude vyzkoušena i možnost SMS anket              
   Jak se ke službě přihlásit? a soutěží. Neplánuje se rozesílání čistě 

reklamních sdělení, pozvánky ale mohou být    V případě zájmu o příjem zpráv na váš mobilní 
sponzorovány.telefon odešlete jako SMS následující kód:     

IK BNPL REGISTRUJ na telefonní číslo         S l u žb a  bude poskytována všem 
605 733 680. zaregistrovaným občanům ve stejném rozsahu 

(cca 1 SMS týdně). Vzhledem k tomu,                 Odhlášení probíhá zasláním následujícího 
že mobilní telefon najdeme již v každé rodině, kódu: IK BNPL ODREGISTRUJ na stejné 
jde o efektivní a rychlý způsob informování číslo. 
veřejnosti.   Je důležité přesně dodržet formát zasílané 
   Ochrana proti zneužití služby a databáze zprávy včetně mezer (velikost písmen nehraje 
regis t rovaných čísel  je  zabezpečena roli).
technickými prostředky - přístupová jména,    Odeslané SMS pro registraci či odhlášení jsou 
hesla, šifrovaný přenos dat, firewall.zpoplatněny dle vašeho tarifu, příjem 
   Pro příjem SMS zpráv je možné se přihlásit      informačních zpráv z radnice je zdarma.
i osobně v pokladně MěÚ (přízemí, vchod            Včasná informovanost občanů je nezbytná 
u pošty). Více informací o službě včetně zejména při krizové komunikaci (havárie voda, 
ukázkových SMS naleznete na stránkách plyn; dopravní omezení; povodně), informace    
www.infokanal.cz.¨       (rl)

Dostáváte rádi SMSky? Objednejte si městský "rozhlas do kapsy”

Poslední únorový den se ve školce konal 
maškarní karneval. Celé dopoledne děti 
tancovaly, soutěžily, zpívaly, jednotlivě 
představovaly své masky. V poledne je čekal 
slavností oběd završený spoustou sladkostí    
a krásnými dorty. Akce by se nemohla konat 
bez podpory učitelek, cukrárny Pusinka         
a rodičů dětí.       (rl)

          

Maškarní karneval
v mateřské škole

 foto: Radek Lekner
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Jarní výběh na Macharku
   Sportovní komise Rady města oprášila sportovního dopoledne, panovala soutěživá 
tradici a v sobotu 10. března připravila          nálada, úsilí všech účastníků zaslouží uznání.  
za podpory města závody v běhu do vrchu        Pevně doufám, že podobných závodů,          
- Jarní výběh na Macharku. Za přijatelého u kterých se bude držet tradice, vznikne         
počasí se na start pod Táborským vrchem v Benešově nad Ploučnicí více. Podporujte 
postavilo celkem 57 závodníků všech své děti ve sportovním zapálení, určitě        
věkových kategorií, z toho dokonce               

jim to přijde vhod.9 zástupkyň nejněžnějšího pohlaví. Pánové 
   Díky všem za hezké sportovní výkony, Kougl, Jansa a Jiří Lekner ze sportovní 
sportovní komisi za jejich aktivitu, komise se postarali o kompletní připravu 
rozhodčím za pomoc, pánům Urbanovi          závodů, včetně vytyčení trasy, měření            
a Moravcovi za technickou podporu.   a zpracování výsledků i zabezpečení              
   Příští rok opět nashledanou!a předání cen.

    Radek Lekner   Byl i  jsme účastníky př í jemného 

Městem prošel masopustní průvod
...pokračování ze str.1 ho samozřejmě povolil,“ usmívá se starosta. 

Každou takovou akci školy vítá a doufá,       „Stál jsem v okně své kanceláře a díval se      
že by se z masopustního průvodu mohla stát na průvod. Táhl se přes celou zámeckou 
po rozsvěcení vánočního stromku další zahradu. Všichni měli masky. Moc se mi        
tradice.to líbilo,“ říká starosta Karel Vrbický. Cestu 

od školy k městskému úřadu nezvolili školáci Masopustu a jeho zvykům se žáci věnovali 
náhodou. O povolení průvodu městem chtěli celý měsíc. Aktivně získávali informace        
řádně požádat. „Než všichni došli, sešel jsem o tomto svátku, prošli si „dnem naruby“, 
před úřad. Měli připravenou hezkou řeč.   „z eleným a kloboukovým dnem“ a sami        
Jako hlavu pomazanou, lidem zvolenou mě si tvořili masky i hlavní figurínu průvodu. 
požádali o průchod městem a já jsem jim          (ah)

Starosta doufá, že masopustní průvod projde naším městem i v příštím roce.   
          Foto: Radek Lekner

Znáte naše zastupitele? 
Klouček Josef, 60 let, KSČM
Rodina: manželka Blanka, 2 děti, 2 vnoučata

   Kdo je to Josef Klouček. Můžete se          
nám blíže představit?
   V Benešově nad Ploučnicí žiji od roku 1958. 
Vystudoval jsem textilní školu. Během svého 
života jsem vystřídal několik povolání. 
Nejdelší dobu jsem strávil v Benaru, celých 
34 let. Pět let jsem také například působil       
ve stavební firmě a tři roky v Interkovu. 

   S čím byste chtěl jako člen zastupitelstva 
našeho města pomoci? 
   Nejvíce se mě dotýká především pořádek    
v  n a š e m  m ě s t ě ,  č e r n é  s k l á d k y,                      
psí exkrementy,… Toto téma je teď hodně 
aktuální. A je potřeba s tím něco udělat. 
Řešení bych viděl možná v systému rozdávání 
pytlíků pejskařům, kteří řádně zaplatí 
poplatky za své čtyřnohé miláčky. Pomoci by 
nám měla také městská policie. Ta by se měla 
na „neuklízející pejskaře“ v této době více 
zaměřit.

   Co je podle vás nejpalčivějším problémem 
města?
   Schází tu kultura! Lidé se nemají jít kam 
pobavit, zatancovat. Uděláme vše pro to, 
abychom co nejdříve zprovoznili naše kino.  
Je to smutné. Restaurací je v Benešově dost, 
ale místo pro kulturu chybí. To se musí 
změnit. Další oblastí, kde by se dalo              
co vylepšovat a pomáhat je sportovní činnost. 

   Jste vášnivým rybářem, hrajete fotbal nebo 
odpočíváte při zahradničení? Jak trávíte svůj 
volný čas?
   Dříve jsem hodně sportoval. Hrál jsem 
kopanou a nohejbal. Dnes se věnuji cyklistice 
s vnoučaty. Koníčkem je mi i zahrádka a práce 
kolem domu.

   Máte v současné době rozečtenou nějakou 
knihu? O čem je?
   Žádnou knížku zrovna rozečtenou nemám. 
Ale nenechám si ujít denní tisk a rád              
se podívám i do zajímavých časopisů. Hodně 
času trávím i u televize při sledování sportu. 

foto: Jiří Lekner

Kategorie: Ženy Celkové pořadí:
1.  Blanka Vyhnálková 00:57,78
2.  Zuzana Nehasilová 01:00,24 1.  Petr Horvát 00:36,15
3.  Marcela Jansová 01:06,10 2.  Igor Galus 00:37,21

3.  Pavel Kougl 00:37,77
Kategorie: 1997 a mladší 4.  Martin Podolínský 00:39,66
1.  Kamil Horvát 01:01,3 5.  Kairat Rachmetov 00:40,25
2.  Matěj Stach 01:19,7 6.  Miloslav Kougl 00:42,72
3.  Daniel Horyna 01:33,6 7.  Miroslav Záruba 00:44,26

8.  David Pflanzer 00:44,45
Kategorie: 1995 - 1996 9.  Daniel Dubský 00:45,56
1.  Karel Chramosta 00:45,62 10.  Karel Chramosta 00:45,62
2.  Dominik Marek 00:48,02
3.  Daniel Marek 00:49,34

Kategorie: 1992 - 1994
1.  Petr Horvát 00:36,15
2.  Pavel Kougl 00:37,77
3.  Miroslav Záruba 00:44,26

Kategorie: 1991 a starší
1.  Igor Galus 00:37,21
2.  Martin Podolínský 00:39,66
3.  Kairat Rachmetov 00:40,25

Výsledky:
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Usnesení ze 4. jednání Rady města Benešov n. Pl. konané dne 14. 02. 2007 od 15.00 hodin v kanceláři starosty města Benešov n. Pl.
RaM po projednání schválila: Českolipská 257, Benešov n. Pl., Sídliště 633, Benešov n. Pl.,
RaM schválila program jednání RaM č.10/LI nájemce Malhausová Marta, bytem č.315/PII nájemce Jan Červenka, bytem 
14.02.2007. /3/ Most, J. Ševčíka 717/941, Wolkerova 617, Benešov n. Pl.,
RaM schválila návrhovou komisi ve složení: č.34/L III nájemce Antonie Slanináková, č. 1/PI nájemce Martin Turnovský, bytem 
p. Franclová, p. Lekner. /3/ bytem Sokolský vrch 409, Benešov n. Pl., Husova 386, Benešov n. Pl.,
RaM schválila uzavření smluv o zajištění č.39/L IV nájemce Jozef Rusó, bytem č. 43/L V nájemce Zdeňka Čvančarová, 
z p ě t n é h o  o d b ě r u  e l e k t r o z a ř í z e n í   N ád ra žn í  34 6,  B en eš ov  n . P l.,     bytem Sokolský vrch 193, Benešov n. Pl.,

č.100/LI nájemce Anna Škachová, bytem Smlouvy budou uzavřeny na dobu určitou    s provozovateli kolektivnímu systému sběru 
Českolipská 351, Benešov n. Pl., 10 let. /3/vyřazených elektrozařízení Asekol s.r.o.,      
č.124/PI nájemce Josef Fojt, bytem Vilová RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu U pejřárny 97, Praha 4  Libuš, Elektrowin 
475, Benešov n. Pl., schránky kolumbária č. 99 se Zdeňkou a.s. , Michelská 300/60, Praha 4 a Ekolamp 

Čvančarovou, bytem Benešov n. Pl., s.r.o., Korytná 47/3, Praha 10  Strašnice. /3/ č.14/P I nájemce Oldřich Musil, bytem 
Děčínská 320, Benešov n. Pl., Sokolský vrch 193. Smlouva bude uzavřena RaM schválila možnost prodeje palivového 

na dobu určitou 1 rok. /3/dříví vytěženého v rámci údržby veřejné č.179/P II nájemce Jitka Hodačová, bytem 
RaM schválila návrh usnesení z jednání    zeleně na pozemcích města Benešova        Krátká 95, Benešov n. Pl.,
RaM 14. 02. 2007. /3/nad Ploučnicí (mimo lesní porost) Službám č.32/L III nájemce Jaroslav Jiruška, bytem 

města Benešov nad Ploučnicí pro svoji Sídliště 637, Benešov n. Pl.,
potřebu popř. pro další prodej v rámci její č.256/PI nájemce Růžena Kukačková, bytem RaM po projednání bere na vědomí:
vedlejší činnosti. Cena za 1 p.r.m se stanovuje Žižkova 317, Benešov n. Pl., RaM bere na vědomí zprávu o výsledku 
na 50 Kč. č.75/L I nájemce Blahoslav Kukačka, bytem hospodaření ZŠ a MŠ Benešov n.Pl.
RaM schválila věcný dar /dárkové balíčky/ Žižkova 317, Benešov n. Pl., RaM bere na vědomí zprávu odboru Správy 
Sboru dobrovolných hasičů Benešov         č.17/P I nájemce Ludmila Elstnerová, bytem majetku města o větších plánovaných 
nad Ploučnicí na uspořádání tradičního plesu Náměstí Míru 9, Benešov n. Pl., investicích v objektech města.
ve výši 1.000,- Kč. /3/ č.112/PII nájemce Alena Antonínová, bytem RaM bere na vědomí informaci místostarosty 
RaM schválila finanční příspěvek Spolku Dolní Habartice 252, o možném řešení obecního rozhlasu pomocí 
podnikavých lidí Benešov nad Ploučnicí       č.13/LII nájemce Jiří Šindler, bytem Krátká SMS zpráv.
n a  u s p o ř á d a n ý  m a s o p u s t n í  p l e s                     91, Benešov n. Pl., RaM bere na vědomí zprávu zástupce starosty 
ve výši 500,- Kč. Příspěvek bude řádně č.67/LI nájemce Jiří Helmich, bytem Dolní o podání žádosti o dotaci v rámci Programu 
vyúčtován. Výplata příspěvku po schválení Habartice 53, obnovy venkova 2007 vypsaného Ústeckým 
rozpočtu města. /3/ krajem za Sdružení obcí Benešovska.č.6/P V nájemce Bohumila Minaříková, 
RaM schválila finanční příspěvek základní bytem B. Němcové 171, Benešov n. Pl., RaM bere na vědomí ukončení smlouvy        
organizaci Svazu postižených civilizačními o nájmu části pozemku p.p.č. 172/1                č.379/PII nájemce Marie Bukovská, bytem 
chorobami Benešov nad Ploučnicí na činnost v k.ú. Benešov nad Ploučnicí s Alicí Českolipská 299, Benešov n. Pl.,
ve výši 5000,-  Kč. Příspěvek bude řádně Rubešovou, bytem Sídliště 632.č.12/LII nájemce Mgr. Jiří Špička, bytem 
vyúčtován. Výplata příspěvku po schválení Čapkova 303, Benešov n. Pl.,
rozpočtu města. /3/ RaM po projednání doporučuje ZaM:č.25/LIV nájemce Valentina Vlčková, bytem 
RaM schválila finanční příspěvek sportovní Bezručova 560, Benešov n. Pl., RaM doporučila ZaM schválení vnitřního 
komisi na uspořádání 1. ročníku běhu           mzdového předpisu Městského úřadu. /3/č.376/PII nájemce Xénie Tempírová, bytem 
na Macharku, který se koná dne 10. 3. 2007  Sokolský vrch 460, Benešov n. Pl., RaM po projednání ukládá :
ve výši 3.000,- Kč a to na pořízení cen            č.2/PI nájemce Václav Štemberk, bytem RaM ukládá Službám města Benešov         
a drobných odměn pro účastníky. Příspěvek Sídliště 647, Benešov n. Pl., nad Ploučnicí vést jednání s kolektivním 
bude řádně vyúčtován. /3/ systémem sběru vyřazených elektrozařízení   č.33/LI nájemce Hana Vojtěchovská, bytem 
RaM schválila záměr pronájmu pozemku o uplatnění nároku na úplatu v rámci svého Česká Kamenice, Nám. 28. října 340,
p.p.č. 997/37 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí     hospodaření.č.17/LII nájemce Ladislav Slavík, bytem 
o výměře 1536 m2. /3/ RaM ukládá vedoucímu SLM ve spolupráci   Ovesná 58,
RaM schválila uzavření dodatku k nájemní s odb. VŽP provádět společnou kontrolu č.66/PII nájemce Václav Mysliveček, bytem 
smlouvě č. 7/2003 s Hanou Provazníkovou, objemu vytěženého dřeva /v rámci údržby Horní Habartice 19,
bytem Sídliště 645 o pronájmu části pozemku veřejné zeleně na pozemcích města Benešov č.28/PII nájemce Květa Rybičková, bytem 
p.p.č. 172/1 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí      n. Pl. mimo lesní prostor/.Děčín 3, Rakovnická 342/3,
o výměře 153 m2. /3/ RaM ukládá starostovi řešit bezpečnostně      č.9/PVI nájemce Emanuel Šebor, bytem 
RaM schválila zřízení kočárkárny a sklad kol -dopravní situaci na Sokolském vrchu.Velká Bukovina 187,
v místnosti 1B v objektu Českolipská 374, RaM ukládá starostovi řešit problém č.38/L III nájemce Drahuška Štrossová, 
Benešov n.Pl. Žadatelé místnost vyklidí       /hlídkování MěP/venčení psů/sídliště, střed bytem Wolkerova 618 , Benešov n. Pl.,
na vlastní náklady. /3/ města, Sokolský vrch atd./a problém volně č.159/PII nájemce František Průcha, bytem 
RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu pobíhajících psů. Sídliště 638, Benešov n. Pl.,
hrobového místa č. 371/P II s Josefem RaM ukládá finančnímu odboru zjistit č.79/PII nájemce Margita Harajdová, bytem 
Gründem, bytem Benešov n. Pl., Novina 430. nabídku na trhu pojištění odpovědnosti        Tkalcovská 337, Benešov n. Pl.,
Smlouva bude uzavřena na dobu určitou      za škodu způsobenou při výkonu činnosti č.327/PII nájemce Eva Ziková, bytem 
10 let s platností od  01. 01. 2007. /3/ zastupitele města /Česká pojišťovna,        Sídliště 629, Benešov n. Pl.,
RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu CIC plus a.s. a pod./č.230/PII nájemce Eliška Hájková, bytem 
hrobového místa č. 25/PVI s Ing. Jaroslavem Wolkerova 618, Benešov n. Pl.,
Dvorským, bytem Benešov n.Pl. , Děčínská RaM uděluje souhlas:č.275/PII nájemce Anna Kolesová, bytem 
283. Smlouva bude uzavřena na dobu určitou RaM udělila souhlas s použitím symbolů Sokolský vrch 525, Benešov n. Pl.,
10 let s platností od 01.01.2007./3/ města (prapor, znak) občanskému sdružení     č.187/P I nájemce Alois Helinský, bytem 
RaM schválila uzavření smlouvy o nájmu - základní organizaci Českého svazu Nádražní 525, Benešov n. Pl.,
hrobového místa č. 80/P I s Josefem chova te lů  Benešov  nad  P loučn ic í                č.213/PII nájemce Luboš Vela, bytem 
Forsztákem, bytem Valkeřice 19. Smlouva pro prezentaci na veřejnosti.Sokolovská 116, Benešov n. Pl.,
bude uzavřena na dobu určitou 10 let              č.34/PII nájemce Jaroslav Kolesa, bytem 
s platností od 2. 6. 2007. RaM po projednání neschválila :Sokolský vrch 525, Benešov n. Pl.,
RaM schválila uzavření smluv o nájmu Usnesení č. :84/07:č.247/PII nájemce Lidmila Neubauerová, 
hrobových míst na pohřebišti v Benešově   RaM neschválila pronájem místnosti 1B        bytem Praha 3-Žižkov, Kubelíkova 1031/53,
nad Ploučnicí: v objektu Českolipská 374 Vlastě Gažiové, č.262/PII nájemce Zdeněk Hanzák, bytem 
č.115/PI nájemce Hronovská Božena, bytem bytem Benešov n. Pl., Českolipská 374.   
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Strážníci hodnotí uplynulý rok
   Nabitý rok. Tak jednoduše by se dal shrnout pobytu. Důležitá je i spolupráce se sociálním,  Při zajišťování veřejného pořádku 
uplynulý rok 2006 Městské policie  s tav e bn ím ,  fi na nč ní m  i  o db orem životního spolupracuje městská policie s místním 
v Benešově nad Ploučnicí. O pořádek  p ro st ře dí    ko nt ro la černých skládek, stavu oddělením Policie České republiky. Velitel 
ve městě se již 14 let starají čtyři strážníci.    k o m  unikací, dopravního značení, uzavírek, městských strážníků Václav Červinka 
Ve dvoučlenný hlídkách pravidelně zajišťování doprovodu či dozoru při řešení hodnotí tuto spolupráci jako velmi dobrou.  
kontrolují  dění v ulicích.  O tom,  p ří pa dů   s  p ro bl ém o v ým i  č i  p sychicky   Jejich služby se snaží vzájemně korigovat 
že se v loňském roce opravdu nenudili, hovoří nemocnými lidmi. Pomocnou ruku podávají tak, aby se hlídky nevěnovaly stejné činnosti. 
zpráva o činnost městské policie za rok 2006. také například při doručování obsílek      C el ko vě  s e v e  výsledcích činnosti pohybuje 

pro městský úřad nebo soud. Účastní  M ě st sk á  p ol ici e  B enešov nad Ploučnicí 
- zásah u 17 případů potyček se i pravidelných akcí města jako je zhruba v první třetině neoficiálních 
- odchycení 19 psů a 2 koček S l u n o v r a t ,  c y k l i s t i c k é  z á v o d y ,  hodnocení všech Městských policií. V roce 
- odstranění 5 vraků Svatováclavský jarmark, lampiónový průvod 2006 všichni benešovští strážníci úspěšně 
- řešení 137 přestupků nebo rozsvěcení vánočního stromu,  s lo ži li  z k ou šk u  odborné způsobilosti              
- zadržení 4 pachatelů trestné činnosti kdy na jejich bedrech leží především a již potřetí byli vyhodnoceni jako nejlepší      
- kontroly 123 podezřelých osob a 15 vozidel bezpečnost osob a veřejný pořádek.  z  ku rz u .           
- 9 výjezdů na signál poplašných zařízení Po dohodě s novým vedení města zajišťuje                    (Václav Červenka, ah) 
- záchrana 2 lidských životů MP také preventivní dohled nad bezpečností 

žáků na přechodu na náměstí. Neřídí se však 
   Tím ale výčet samozřejmě nekončí. Kromě pravidlem stavění aut, na žáky ZŠ se snaží 
již vyčíslených zásahů prováděli strážníci působit výchovně. Se školou spolupracují      
například namátkové kontroly restauračních i v otázce záškoláctví. V roce 2006 při hrozbě 
zařízení, při nichž se zaměřovali především ptačí chřipky spolu s ostatními pracovníky 
na konzumaci alkoholu a hraní na výherních úřadu dělali městští strážníci součty 
automatech osobami mladšími 18 let. Dohled domácího ptactva u místních chovatelů           
pravidelně zaj išťoval i  i  v  oblas t i  a informovali je, jak se mají zachovat              
zahrádkářské kolonie nebo čerpací stanice. v případě úhynu. MP dokonce uhynulá zvířata 
Citelně pomáhali a pomáhají i odborům sama uklízela, k dispozici mají speciální 
města. Pro matriku provádějí například vybavení včetně ochranných obleků, masek   
šetření ohledně žádostí na zrušení trvalého a dezinfekce.

Změna jízdního řádu
autobusů

   V neděli 4. března 2007 vstoupily v platnost 

změny autobusového jízdního řádu. Občané 

města v hojném počtu žádali formou petice 

změnu odjezdu autobusu do Děčína z 9:00     

na 8:30.  
   Provoz tohoto spoje hradí v rámci základní 

dopravní obslužnosti Ústecký kraj, dopravu 

zabezpečuje vítěz veřejné soutěže, Dopravní 

podnik  měs ta  Děčína .  Z  jednání ,               

která jsem vedl se zástupci kraje, vyplynulo, 

že změně odjezdu na 8:30 nejsou nakloněni    

- snaží se, aby se co nejméně kryly odjezdy 

autobusů s vlaky. Výsledkem jednání je tedy 

alespoň posun odjezdu spoje z 9:00 na 8:40.  
   Ranní rozestupy mezi odjezdy autobusů      

a vlaků jsou tedy nyní přibližně stejné a činí 

cca 20 minut. Vypadají následovně:          

7:50 autobus; 8:22 vlak; 8:40 autobus;       

8:58 vlak; 9:20 autobus.  
   Pevně věřím, že tato změna uspokojí 

alespoň část žadatelů. V případě dalších 

připomínek k jízdním řádům mě neváhejte 

kontaktovat.
           Radek Lekner, místostarosta

Pozvánka na zasedání městského zastupitelstva
Zveme vás na zasedání zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí, které se uskuteční    
ve středu 28. března od 17:00 ve velké zasedací místnosti Městského úřadu. Hlavním 

bodem programu je schválení rozpočtu na rok 2007. Účast hostů z řad veřejnosti vítána, 
vstup je samozřejmě volný!

Rada města odsouhlasila rozšíření provozní doby sběrného dvora v měsících březen    
- říjen ve středu až do 18 hodin. Ráda by tak vyšla vstříc pořádkumilovným občanům.

Svoz pytlů s recyklovatelným odpadem proběhne v nadcházejícím období v úterky 
20. března a 3. a 17. dubna.  

Sběrný dvůr o hodinu déle

   Prodám byt 3+1 s lodžií v osobním 
vlastnictví na Sídlišti v Benešově         

nad Ploučnicí (volný v červnu 2007). 
Tel.: 605 332 646 

   Prodám řadovou garáž v Nádražní 
ulici. Tel. : 775 963 200

foto: Radek Lekner
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Výzva pro pořadatele
Pořádáte kulturní, společenskou či sportovní 

akci v našem regionu? 
Dejte nám o tom vědět!

Pošletenám základní údaje o akci e-mailem 
na redakce@benesovnpl.cz.

Rádi zveřejníme vaši pozvánku, akci 
zařadíme do kalendáře akcí na našem webu, 

vybrané akce navštívíme s fotoaparátem.
Redakce BN

Poděkování našim lékařům
   Tomáš Baťa říkával: “Co se Ti nelíbí, řekni Potřeboval jsem novou zubní náhradu            
mě, co se Ti líbí, řekni všem.“ Tak bych chtěl a nestačil jsem se divit, jak rychle a precizně 
tímto poděkovat panu MUDr. Antonínu jsem měl „zuby“ hotové!

   Proto bych chtěl všem spoluobčanům města Zamykalovi ml. A to za jeho příjemný            
Benešova nad Ploučnicí vzkázat: „Važme si a trpělivý přístup k nám, pacientům. Jsem 
toho, že tady máme tak šikovné a schopné důchodce, mám cukrovku a v souvislosti       
mladé lékaře.“ Ještě jednou: DĚKUJI MOC!s ní i tzv. diabetickou nohu. Pan doktor        

mi moc pomohl a díky němu jsem nepřišel      
         Linhart Stanislavo prsty na noze a můžu znovu chodit.
         Sídliště 643   Také jsem byl velice mile překvapený u naší 
         407 22 Benešov nad Ploučnicípaní zubařky MUDr. Hany Pojtingerové. 
         tel: 412 586 108

Poděkování
Chtěli bychom touto cestou poděkovat  a  p rů jm o vé  n oc i ležel bezvládně v náručí,   
za vstřícný přístup zdravotní sestřičky  m ě l h or eč ku  a  m y  čekali na ošetření. Ve čtvrt 
z ordinace pana doktora Krátkého. V době, na deset jsme zaklepali na dveře s dotazem, 
kdy byl náš syn nemocný, doporučila  z da  s e  bu de  o rdinovat. Dostalo se nám však 
nám lékařku, která se o něj skvěla postarala. ostré odpovědi. Prý se ordinuje od devíti.      
Ještě před tím jsme ale byli nemile A bouchnutí dveřmi. Rozladěni příkrou 
překvapeni přístupem sestry z ordinace odpovědí sestry, jsme našeho syna               
doktora Zamykala, který doktora Krátkého   n a doporučení sestry pana doktora Krátkého 
v jeho nepřítomnosti zastupoval. Ordinační odvezli do Děčína k paní doktorce 
hodiny vyznačené na dveřích hlásily,  K la b an ov é,  k te ré  tímto děkujeme za péči       
že se ordinuje od půl deváté. Ještě po deváté a přístup, s jakým se chovala k našemu synovi 
hodině však v ordinaci nikdo nebyl. Náš   i  k  ná m. 
ani ne dvouletý syn nám po problinkané          Manželé Bečánovi

Nepřicházejte o peníze,
využijte společného zdanění manželů!
   Koho se společné zdanění týká? Manželů, alespoň jedno dítě. Pokud jeden z manželů   
kteří jsou poplatníky a vyživují alespoň jedno má výrazně vyšší příjem, při společném 
dítě žijící s nimi v domácnosti. Nejvíce ušetří zdanění dojde taktéž k úspoře daní. Pokud 
rodiny, kde pobírá žena rodičovský příspěvek požádáte zaměstnavatele o zúčtování daní, 
a nemá žádné vlastní příjmy. Manželův společné zdanění vám nemůže udělat a tím 
základ daně snížený o nezdanitelné částky   p řicházíte automaticky o slevu na dani ve výši 
se rozdělí mezi oba manžele, a tím dojde   7 2 0 0 ,-  Kč (v případě, že manželka nemá 
k úspoře finančních prostředků. Sleva  ž ád né   vl as tn í  příjmy přesahující částku 
na dani, kterou manželka uplatní ve svém 38040,- Kč). Zkuste se poradit s někým,     
daňovém přiznání činí 7200,- Kč. kdo tomu rozumí. Je škoda přicházet              
Dále lze uplatnit u manžela slevu na dani   o   p eníze, které můžete použít pro svoji 
na manželku, která nemá žádné vlastní příjmy potřebu. 
(rodičovský příspěvek není příjem),        A. M.
nebo její příjem je menší než 38040,- Kč, 
slevu na dani 4200,- Kč. ( J m é n o  a u t o r k y  n a  j e j í  ž á d o s t  
Toto společné zdanění se týká i manželů, kteří nezveřejňujeme, ovšem je nám známé a je     
oba pracují při splnění podmínky, že vyživují k dispozici na vyžádání)

Pozor na vypalování trávy
S příchodem jara a začátkem prací                
na zahrádkách upozorňujeme občany,          
že plošné vypalování trávy je zakázáno hned 
několika zákony, především zákonem            
o ochraně přírody a krajiny, dále zákonem      
o požární ochraně a zákonem o ochraně 
ovzduší. Nejenže toto počínání může ohrozit 
lidský život či zdraví, ale poškozuje i faunu, 
flóru a znečišťuje ovzduší. 
Nejvhodnějším způsobem likvidace             
je kompostování nebo odvoz trávy               
do sběrného dvora. 
Nevystavujte se možnosti porušení zákonů, 
pokutě a v případě výjezdu hasičské jednotky 
také hrazení celého zásahu! (od, rl)

   Město Benešov nad Ploučnicí nabízí    

k odkoupení rozestavěné bytové 

jednotky v ul. Nerudova, Benešov      

nad Ploučnicí v objektech bývalého 

SOU. V objektech jsou volné 

rozestavěné bytové jednotky o velikosti 

1+1. Bližší informace podá odbor 

správy majetku města a odbor výstavby 

a životního prostředí MěÚ Benešov    

nad Ploučnicí.  

tel. kontakt: 412589825 nebo 

412589821
e-mail: sucha@benesovnpl.cz 

nebo  strnadova@benesovnpl.cz

Seznam volných bytových jednotek:
b.j.č.3A   1+1   30,23 m2   109.312 Kč
b.j.č.5A   1+1    43,5  m2      157.477 Kč
b.j.č.6A   1+1    43,73 m2     158.128 Kč
b.j.č.5B   1+1    37,21 m2     134.551 Kč

Rozestavěné bytové jednotky
na prodej

·nabízí tesařské, pokrývačské a klempířské práce. 

Tel.: 776/092290
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Pro ženy Kellerman, J. - Sebeobrana - Alex Delaware 
Blake, J. - Setkání za úsvitu - romantický už nepřijímá mnoho soukromých pacientů, 
příběh z volně navazujícího cyklu Mistři ale v případě Lucy udělal výjimku.Musí 
meče. rozpoznat, jestli ji celá léta netrýzní potlačená 
Coulter, C. - Naplněná závěť - po smrti své vzpomínka  z  dě ts tv í .  Pokud ano ,             
ženy se lord James seznámí s mladičkou někde v policejních archivech zůstal 
Jessií. Nešťastnou náhodou ji značně nevyřešený případ vraždy.
zkompromituje a okolí na něj naléhá,         
aby se s ní oženil. Z lékařského prostředí
McCullah Lutz K. - Večírek - kdo zachrání Kellerman, F. - Motlitba za mrtvé - kdo chtěl 
nevěstu v okamžiku, kdy ji snoubenec nechá zabít doktora, který zachraňuje životy?
čekat u oltáře? Přece věrný přítel.
Monyová, S. - Pletky s osudem - hlavními Válečné
postavami jsou dvě sestry, které se snaží Kessler, L. - Orlové smrti - duben 1940: 
obelstít osud. Štěstí jim však stále uniká. německá vojska se právě chystají vstoupit    

do Kodaně, když plukovník von Dodenbur 
Napětí dos t ává  rozkaz  s e s t av i t  j edno tku  
Silva, D. - Posel - tajný agent Mossadu dobrovolníků pro speciální operaci v Norsku.
Gabriel Allon se snaží nabrat síly  N o wa k ,  H.  -  B y l  js em   v  r uském zajetí           
po své poslední náročné misi, když za ním    - po beznadějném odporu u Berlína padl 
do Jeruzaléma přijíždí postava z jeho dávné kapitán Nowak se zbytkem své jednotky      
minulosti. do ruského zajetí. V lesním táboře poblíž 
Deaver, J. - Hodinář - čeká nás střetnutí   K a m y   po máhal čelit epidemii, kterou přežila 
s nejděsivějším a nejuhrančivějším necelá desetina jeho pracovní brigády. 
zločincem,  kterého kdy tento autor stvořil.

Městská knihovna
v Benešově nad Ploučnicí pro Vás připravila:

„Internet pro začátečníky“ 
každou středu - tj. 7., 14., 21. a 28. března

zaměření na:
seznámení s internetem,
e-mailová komunikace, 

vyhledávání na internetu,
vždy od 9:00 do 11:00 h v knihovně 

(budova MěÚ, 1. patro)
Vstup zdarma!

Letošní zima končí. Jak se vám líbila?

Lomická Irena
75 let
   Pro důchodce byla 
letošní mírná zima 
ideální. Namrzlé 
c h o d n í k y                 
a rozčvachtaný sníh 
mi vůbec nechyběl. 
J á  j s e m  b y l a  
spokojená. Kdyby 
byla taková zima     
i příští rok, vůbec 
bych se nezlobila.

Sůrová Eva
50 let
  Sníh ani mráz      
m i  o p r a v d u  
nechyběl. Mám ráda 
teplo a už se těším 
n a  j a r o .  D n e s          
ale člověk neví,    
č í m  h o  p o č a s í  
p ř e k v a p í .  
Meteorologové sice 
tvrdí, že je zima 
pryč ,  a le  t řeba         
se ještě ukáže.

Pavljuk Olexandr
9 let
   Tahle zima se mi 
v ů b e c  n e l í b i l a .  
Sněhu a sáňkování 
jsem si za celou 
dobu užil snad jen 
dvakrát. Nestihli 
jsme s klukama    
a n i  p o ř á d n o u  
k o u l o v a č k u .  
Doufám, že příští 
rok napadne sněhu 
víc.

Ptala se a fotila: Alena Houšková

Pozvánka na křest „Knihy“
   Dne 7. dubna 2007 se v Městské knihovně   
v Kamenickém Šenově uskuteční křest knihy 
O t y  Ve j s k a l a  n a z v a n é  „ K n i h a “ .                  
Dílo pojednává o složitosti lidských vztahů    
a chování, vyjadřuje autorovy myšlenky        
a názory na politiku, umění, sport, sex, 
hudbu, náboženství, církve a lidské anděly     
a satany. Hlavní postavou „Knihy“               
je umělkyně Lucie Bílá, která byla od roku 
1996 jeho velkou vysněnou láskou. Texty       
a ilustrace ke „Knize“ vznikaly na dvou 
místech. Jedním je Benešov nad Ploučnicí, 
druhým pak Kamenický Šenov. V Benešově 
nad Ploučnicí vznikla především výtvarná 
část knihy. „Kniha“ vychází v nákladu      
5000 ks. Křest knihy začíná ve 14 hodin. 
Vstupné je 50,- Kč.      (ah)

Většina ilustrací „Knihy“ Oty Vejskala 
vznikala v našem městě. 

Hrdina Jan
Mareš Václav
Ingerová Eliška
Slámová Růžena
Žabka Josef
Kuchaříková Marie
Hronovská Božena
Poppová Věra
Hladká Věra
Vaněk Josef
Březinová Anna
Hrodková Irena
Nekvapil Josef
Pospíšilová Hana
Jonáš Oldřich
Kýhosová Marie
Vosecká Květoslava
Votroubková Hanža
Vrbová Jana
Havelka Jindřich
Kindl Miroslav
Losová Olga
Povejšil Antonín

Jubilanti - březen 2007

Všem jubilantům přejeme vše 
nejlepší, hodně štěstí                 

a především pevné zdraví.  

Vzpomínka
   Dne 17.února 
jsme vzpomněli 
10. výročí úmrtí 
n a š e h o  s y n a  
Jaroslava Maška. 
 Děkujeme všem, 
kdo si v tento den 
vzpomněli s námi.
S  b o l e s t í  
vzpomínají rodiče 
a bratr.

   Dne 11. března tomu bude již 7 let, co nás 
navždy opustil Míra Effenberger. 
Děkujeme za tichou vzpomínku všem, 
kteří Míru znali a měli ho rádi.
   Vzpomínají syn Kubík s Kačkou             
a Pavlem, rodiče Effenbergerovi, bratr       
s rodinou  a rodina Čechova.

   Dne 23. března 2007 uplyne pět let,     
kdy nás navždy opustila drahá manželka, 
maminka, babička a prababička paní Věra 
Havelková. Kdo jste ji znali, vzpomeňte     
s námi.   
   Manžel Jindřich, dcera Jindřiška             
a synové Petr, Oleg a Láďa s rodinami.

Nové knihy v městské knihovně

Seminář se koná pod záštitou místostarosty města. 

Anketa
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14. utkání 12.2.2007
Malá Veleň A - GPD Benešov 4:14
Body: Babička M. a Nebohý po 4,5, Štípek 
M. 4, Babička L. 1
Body: Scháněl a Stínil po 1,5, Frühauf 1, 
Gebhardt 0

15. utkání 15.2.2007
GPD Benešov - SKST Děčín D 15:3
Body: Babička M., Nebohý a Štípek M.     
po 4,5, Babička L. 1,5
Body: Štecha, Gabaš a Pivoňka po 1,    
Tlustý 0

Fotbalisté volili nový výbor
  Tak je už nezbytné, příprava na další Benešov  Sosnová (III. třída) 2:0, Benešov  
fotbalové boje začala už koncem ledna. Heřmanice (I.B třída) 4:0, Benešov - Kam. 
Postupně začala trénovat všechna mužstva   Š e n ov (I.B třída) 6:1, Benešov  Rumburk (I.A 
s výjimkou těch nejmenších. Bohužel letos třída) 2:1.
jsme se rozhodli nepořádat zimní turnaj,    Tuto zimní přípravu zajišťoval ještě starý 
protože jsme měli v posledních letech veliké výbor fotbalového oddílu. Na sobotu           
problémy s přípravou hřiště a jako na potvoru 10. února byla totiž svolána výroční schůze 
letošní zima je velmi přívětivá. Mužstva   fo tb al ového oddílu, na které se volil také 
ale nezahálí a nepřipravují se jenom  n ov ý  v ýb or  n a  na dc h áz ej ící dva roky. Jako 
v domácích podmínkách. Mladší a starší žáci hosté se zúčastnili také starosta města Karel 
se zúčastnili halového turnaje v Meziboří   V rbický, místostarosta města Radek Lekner, 
kde obsadili 5. respektive 2. místo. Zajistili předseda TJ p. Kučera a pokladní TJ              
jsme pro starší žáky, dorost a chlapy p. Kolesová. Pozváni byli i někteří místní 
dlouhodobý zimní turnaj na umělé trávě III. podnikatelé, ale bohužel nikdo se nezúčastnil. 
generace v Mimoni. Účast na těchto turnajích Všichni přítomní byli postupně seznámeni     
v Mimoni není bohužel vůbec levnou s činností výboru v uplynulém roce,               
záležitostí, a proto děkujeme všem, kteří nám s ekonomikou oddílu a TJ a se zprávami 
přispěli  penězi (např.  p.  Bardzák)  t ren é rů   jed n ot liv ý ch  mužstev. V rámci 
nebo pomáhají zajišťovat dopravu (p. Bartoň, diskuse vystoupili také oba představitelé 
p. Krédl, p. Raba). Proto nás velice těší,   m ě st a  a  seznámili nás náhledem vedení města 
že všechna mužstva dosahují na svých na sport jako takový. Byli jsme velice 
turnajích vynikajících výsledků. potěšeni, že je v zájmu města, aby sport        
   Nejprve starší žáci: ve městě pokračoval a hlavně se i mohl 
Benešov  Blíževedly (I.A třída) 2:0, Benešov  rozvíjet. Po diskusi proběhli tajné volby 
Doksy (I.A třída) 1:1, Benešov  Mšeno (Kr. nového výboru fotbalového oddílu,         
přebor) 2:0, Benešov  Cvikov (I.A třída) 1:1. který si poté mezi sebou zvolil jednotlivé 
Dorost: funkcionáře. V následujících dvou letech 
Benešov  Brniště (okres) 0:1, Benešov  bude toto složení fotbalového výboru: 
Skalice (okres) 4:1, Benešov  FK Č. Lípa Předseda  p. Mikoláš, sekretář  p. Kougl, 
(divize) 5:1, Benešov  Loko Č. Lípa (I.A pokladn í   p .  Zdobinská ,  č lenové                    
třída) 3:1. p. Ondrejkovič a p. Vrabec. Popřejme jim 
Chlapi: hodně trpělivosti a mnoho úspěchů.

   Protože už za nedlouho začínají jarní 
mistrovské zápasy, zde je informace               
o domácích zápasech jednotlivých mužstev    
v březnu a v dubnu:

Mladší žáci:
pátek 6. 4. Benešov- Modrá od 17:00 h.
sobota 28. 4. Benešov - Vilémov od 10:00 h.

Starší žáci:
neděle 1. 4. Benešov - Soběchleby od 10:30 h.
neděle 22. 4. Benešov - Březiny od 10:30 h.

Dorost:
neděle 25. 3. Benešov - Lovosice od 14:00 h.
neděle 8. 4. Benešov - Neštěmice „B“            
od 14:00 h.
neděle 15. 4. Benešov - Trmice od 14:00 h.
neděle 29. 4. Benešov - Krupka od 14:00 h.

Chlapi:
sobota 31. 3. Benešov - Malšovice od 16:00 h.
sobota 14. 4. Benešov - Jiříkov od 16:30 h.
sobota 28. 4. Benešov - Start DC od 17:00 h.

Fotbalové soustředění
mužstva svá utkání zvládla. Starší žáci Fotbalový oddíl tak jako už tradičně připravil 
doplnění o 6 mladších žáků remizovali          zimní fotbalové soustředění pro mládežnická 
se Cvikovem 1:1 a dorostenci doplnění          mužstva. Po loňských velmi dobrých 
o jednoho staršího žáka porazili Loko Č. Lípu z k u š e n o s t e c h  j s m e  o p ě t  v y r a z i l i                    
3:1. Jsme přesvědčeni, že se soustředění do rekreačního areálu Oáza ve Sloupu           
vydařilo a doufáme, že přinese kýžené v Čechách (bývalé rekreační středisko 
výsledky v jarních mistrovských zápasech. Benaru) v termínu od 20. do 25. února.        

Na soustředění vyjela mužstva mladších, 
starších žáků a dorostenci. Dohromady        
se zúčastnilo 32 dětí a 5 trenérů. Celé bylo 
směřováno na závěr hrubé zimní přípravy, 
k d y  h r á č i  n a b í r a j í  f y z i c k o u  s í l u                     
na nadcházející sezónu. Proto se skládalo 
převážně z běžeckých tréninků. Trénovali 
jsme vždy dvoufázově, jednou dopoledne      
a jednou odpoledne a večer byl věnován 
regeneraci, případně masážím. Jako zpestření 
soustředění byly pro starší žáky a dorostence 
zápasy v Mimoni. I přes velkou únavu obě 

Pozvánka na sportovní ples
Fotbalový oddíl pořádá v sobotu 17. března „Sportovní ples“. Tentokrát na sále   v Heřmanově.   

K poslechu a tanci bude hrát skupina DC-Band a očekává se také bohatá tombola.   
Začátek plesu je ve 20:00 hodin.   

Vstupné letos činí 60,-Kč a předprodej je v klubovně na hřišti. Všichni jste srdečně zváni 
a těšíme se na dobrou zábavu. 

BlackBears stále v čele

   V 5. kole Českého poháru BlackBears 
Benešov porazili Fešáky Lovosice 21:14, 
tímto vítězstvím jsme se kvalifikovali          
do finálového turnaje mezi posledních          
32 týmů z celé ČR, který se odehraje v dubnu 
v Hradci Králové.
   V ligové soutěži nadále vedeme tabulku        
a máme před sebou poslední 4 utkání.          
Po odehrání základní části 3. ligy nás čeká boj 
v play-off o postup do 2. ligy. 

                 Bečán Ladislav

Stolní tenis

Program fotbalového jara

Informace z fotbalového dění vám přinesl sekretář fotbalového oddílu Miloslav Kougl.


